
Skolebestyrelsen                              

 
                               
Der indkaldes til møde i skolebestyrelsen på Osted Skole i det nye personalerum onsdag d. 

31. maj 2023 klokken 17:30-19.30. Der er mulighed for spisning fra kl. 17.00 

 

Møderække 2022-23 

14/6 

 

Dagsorden 
  Skolebestyrelsesmøde 

Fraværende Mette Kaae Nordgaard, Elevrådet 

Inviterede Mette Kaae Nordgaard 

Ordstyrer Jakob Bondesen 

Referent Sandra Nøk Nielsen 

 

0. Præsentation af nyt skolebestyrelsesmedlem 

 Vi præsenterede os for Marcus, og Marcus præsenterede sig selv. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning 
 

Med tilføjelse af punkter:  
- Visionsdagen 

Dagsordenen sendes ud inde længe. Vi skal arbejde med skolevision 
og den røde tråd 

- Suppleanter 
inviteres med til møderne, dog har de ingen stemmeret. 

 

2.  Budget og økonomi 

Ansvarlig Jim Kehlet/Sandra Nøk Nielsen 

Formål 
 
Tidsramme: 
 
15 minutter 

Præsentation af nuværende budget og prioriteringer. 
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Status/ 
beslutning 
 

Vi oplever store udsving i de budgettal der bliver meldt ud kommunalt.  

Det er også en frustration først at kende vores budget i maj-måned.  

Skolelederen fremlagde skolens budget med de tanker skolen har derom. 

Skolebestyrelsen godkendte Osted Skoles budget 2023.  

 

 

 

3.  Høring - ferieplan 

Ansvarlig Jim Kehlet/Jakob Bondesen 

Formål 
 
Tidsramme: 
15 minutter 
 

- Høringssvar til ny ferieplan 

Bilag BU Ferieplaner for skoleårene 2024-2025 og 2025-2026 til høring 

Status/ 
beslutning 

Debat om ferieplanen.  

Skolelederen kontakter forvaltningen om det er afgjort hvor mange skoledage 

eleverne skal have fremover, 200 eller 201 dage? – Bekræftet, at det er 201 

dage 

Efterfølgende kommer Mette, Thomas og Jakob med et udkast til et 

høringssvar omkring ferieplanen.   

 

4.  Høring - budgetforslag 

Ansvarlig Jim Kehlet/Jakob Bondesen 

Formål 
 
Tidsramme: 
30 minutter 

- Drøftelse af forslag til besparelser på skoleområdet 
- Høringssvar - arbejdsgruppe 

 

Bilag cbl.Besparelseskatalog 

Status/ 
beslutning 

CBL skal spare ca. 9,5 mill. 

CBL-09 vil være relevant at kommentere på, også med henblik på intentioner 

ved kommunalvalg. Samtidig taler forvaltningen for implementering af 

mellemformer på skolerne. 

CBL-04 taler ind i pendlerfamiliers udfordringer, forringet kvalitet i SFO samt 

ind i 2-voksen/co-teaching i undervisningen. 

Gruppe til udarbejdelse af udkast til høringssvar er Jakob, Maria og Thomas. 
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5.   Valgfag i 9. klasse 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 
Tidsramme: 
15 minutter 

- Kort drøftelse om valgfag i 9. klasse og drøftelse om 
karakterer/udtalelse 

Status/ 
beslutning 

Skolelederen indledte med de muligheder der ligger i at bedømme eleverne i 

et 9.klassesvalgfag. 

Beslutning: vi arbejder ud fra, at eleverne har et valgfag, hvor de kan opstille 

egne personlige mål, som de arbejder hen imod og med en sluttelig udtalelse. 

Valgfaget skal være beskrevet med udviklingsmål, og at det ikke er 

karakterers givende, men med en udtalelse. 

 

  

 

6.  Trivselsundersøgelse  

Ansvarlig Jim Kehlet/Sandra Nøk Nielsen/Mette Kaae Nordgaard 

Formål 
 
Tidsramme: 
30 minutter 

- Drøftelse af nyeste trivselsundersøgelse 
- Næste skridt 

Status/ 
beslutning 

Skoleledelsen orienterede om data bag trivselsundersøgelsen, samt at vi 

fortsat er i tilsyn med STUK. 

  

6.  Korte meddelelser 

Ledelse - Idræt, forældrefolder/princip 

- Fagfordeling, den er tæt på at være afsluttet og vi er godt i mål 

- Nyt om personale, Skolelederen orienterede om skolens 

personalesituation.  

-  

Medarbejdere 0-3.kl. tager alle til Dyrskue i Roskilde på fredag. 
Vi har haft litteraturakademiet, som har været et godt forløb for udvalgte 
klasser.  
3 gode fællesskabsdage, affaldsdage, store legedag og sidste skoledag. Alle 
tre dage var med stor succes, især indenfor fællesskabstanken. 

Elevråd  
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Formand - Formanden har været i kommunalbestyrelsen og stillet spørgsmål ved 
møde d. 30. maj.  

Udvalg -  

 

7.  Eventuelt 

 -  

Punkter til kommende møder 

- Meddelelsesbog 
- Idræt, forældrefolder 
- Fest for byen 
- Mobilpolitik (elevråd) 
 

 

 


